

Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2026-08-04

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Thorsenius, Anders Dalbert, Stig-Åke Almqvist, Annika Karlsson och Christer Johansson.



- **Inledning av styrelsemötet**

Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och det förra protokollet följdes upp.

- **Nya anslutningar.**

Vårens nya medlemmar är uppkopplade. Vi väntar på svar från en som ansökt om offert för anslutning.

- **Administrativ programvara**

Vi har haft ett möte med en medlem från Frösks Fiber som utvecklat ett eget registerprogram - FiberRegister för föreningen – som verkar vara anpassat för de behov vi har.

Thomas, Annika, Caroline och Christer träffade utvecklaren av programmet i maj och fick en genomgång av hur programmet fungerar.

Programmet verkade stämma bra för våra behov av ett registerprogram.

Vi beslutade att:

Fortsätta kontakten med FiberRegister, samt att Caroline undersöker kostnaden för föreningen att använda registerprogrammet Vitec.

- **.Ekonomi**

Ekonomin se stabil ut och vi har ett bra saldo för att täcka våra beräknade kostnader. Föreningen har fått en checkkredit på 700 000 kr som vi ska ha som säkerhet fram tills försäkringsbolagen beslutat om vem som har betalningsansvaret för avgrävningskostnaderna.

Vi beräknade de återstående stora kostnaderna till cirka 800 000 kr för avslutningen av PTS – satsningen och inskrivning av markupplåtelseavtal. En kostnad som vi ser att vi har en bra budget för att klara med nuvarande serviceavgift.

- **Kostnaden för avgrävningen**

Föreningen väntar fortfarande på besked från Melleruds kommun om vem som är betalningsansvarig. Entreprenörens försäkringsbolag har ställt en rad frågor till föreningen.

- **Zitius rapporter om avbrott**

Flera fel anmälda under sommaren, bland annat beroende på åskoväder.

- **PTS stöd (Post och TeleStyrelsen) för anslutning av återstående medlemmar och nya anslutningar**

Återstår att hänga upp en luftledning ute till och på Knutsdalen. Tegabs personal ska först förnyat sin utbildning för att hänga upp luftledningar.

- **Arbetet med markupplåtelseavtalen.**

Thomas och Annika har kommit in i arbetet med att sammanställa alla underlag för markupplåtelseavtal. Två områden i princip klara.

- **Projekt för att stärka bredbandstäckningen i Dalsland**

Christer och Bo redovisade från mötet kring projektet. Vi såg inte att projektet ännu verkade tillföra något nytt för föreningen. Vi kommer fortsätta följa arbetet med projektet.

- **Förvaringsskåp till Nodhuset.**

Vi beslutade att Stig-Åke ansvarar för inköp av ett brandsäkert förvaringsskåp till Nodhuset. Där ska vi placera alla pärmar med olika avtal med medlemmarna, dokumentation av nätet samt kassaböcker.

- **Nästa styrelsemöten**

Tisdag via Teams 21/9-19.00

Thomas Johansson

Sammanfattat av Christer Johansson